
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CC
Finder ministeren det tilfredsstillende, at man i børne- og unge-psykiatrien ofte
undlader at kigge på, om børnene ville have gavn af miljøterapeutiske foran-
staltninger, fordi kommunerne er for pressede til at tilbyde disse foranstaltnin-
ger, selvom Sundhedsstyrelsens retningslinjer dikterer, at man først skal afsø-
ge miljøterapeutiske foranstaltninger, inden man giver børnene medicinsk be-
handling, sådan som børne- og ungdomspsykiater Nina Tejs Jørring beskriver
det i Information den 14. september 2016? Hvad agter ministeren at gøre for
at rette op på disse forhold?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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